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ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA
15 DE DESEMBRE DE 2023

Reunits a la sala d'actes de la plaça Catalunya de Torres de Segre i amb segona
convocatòria presidint la reunió Josep Lluís Huguet Beà, comença I'assemblea ordinària
amb la data del 15 desembre del 2023 amb el seguent ordre del dia:

1. Lectura i aprovació, si s'escau, de I'acta de la reunió anter¡or.
2. Nomenament de dos interventors d'acta.
3. Lectura i aprovació, si s'escau, del pressupost de l'any 2024.
4. Resum de la campanya de reg anterior.
5. lnformació delfinalde les obres del "Projecte de millora de la gestió de la xarxa

de reg de la Comunitat de Regants de Carrasumada"
6. Explicació del funcionament del nou sistema de telecontrol. Novetats per la

campanya de reg 2024.
7. lnformació referent a la sequera.
8. Torn de paraules.

El Sr president Josep Lluis Huguet Beà va donar la benvinguda a tots els assistents itot
seguit va donar pas al punt numero 1.

1. Lectura iaprovació, sis'escau, de I'acta anterior

Va agafar la paraula el secretari Jordi Casadellà Quer llegint I'acta de la reunió anterior
i sense cap al'legació ni objecció l'assemblea la va aprovar.

2. Nomenament de dos interventors d'acta

Es proposen els senyor Fidel Català Ruestes i el Sr. Abel Filella Cadens

3. Lectura i aprovació, sis'escau, del pressupost per I'any 2024.

Agafa la paraula el tresorer Sr Jordi Prim exposant les diferents partides pressupostàries
dels comptes de l'any 2024. En acabar el Sr. Jordi Ruestes pregunta per la secció
d'ingressos extraordinaris, concretament que eren aquestes 61 Ha que constaven en
aquest apartat, el president Josep Lluis Huguet li explica que aquestes hectàrees son
les d'una finca que està fora de la zona regable però que tenen conveni a precari amb
la comunitat per poder regar, que es la Finca del Sr. Vicente Yepes. I sense fer cap mes
pregunta ni cap mes comentari queda aprovada per unanimitat.
El president vol remarcar que cada any s'intenta fer tancament zero que amb els sis
cèntims (0,06) de m3 s'intentarà amortitzarels cent mil euros (100.000) tal com estan
pressupostats, de I'obra que s'ha fet, i que aquests pressupostos estan basats en una
previsió de consum d'aigua d'uns sis milions i mig (6.500.000) de m3 ique la quota fitxa
es manté, però el que realment fa que la comunitat pugui anar mes be o no tant be, es
que el consum d'aigua sigui el previst, val a dir que aquest any el consum d'aigua ha
passat dels set milions de m3 (7.000.000).
A continuació s'adjunta el document comptable de I'exercici 2023 a aquesta acta.
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ACTA NUM 44

PRESSUPOST ANY 2024

DESPESES

- APORTACIÓ DESPESES ADMINISTRACIÓ
- MANTENIMENT I REPARACIONS

Manteniment i reparacions 15.000,00 €

Manteniment i reparacions Dacia Sandero 300,00 €
- SERVEIS PROFESSIONALS

Assessoria Comptable i Fiscal 6.000,00 €

Assessoria Jurídica 200,00 €

Assessoria Tècnica 2.000,00 €

Registre Mercantil 50,00 €

Prevenció de Riscos Laborals 650 00€
Viqilància de la Salut 250,00 €

Protecció de Dades 250 00€
* PRIMES ASSEGURANCES
* SERVEIS BANCARIS
* RELACIONS PÚBLIQUES

Dietes idesplaçaments 1.500,00 €

Despeses representació 7.000,00 €

Despeses representació / retencions 4.000,00 €

Publicacions Boe 100 00€
" SUBMINISTRAMENTS

Enerqia elèctrica 280.000,00 €

Potència contractada 45.000,00 €

Carburants 2.500 00€
Central receptora alarma 1.800,00 €

" ALTRES SERVEIS

Correu iTeleqrames 400,00 €

Despeses diverses / asociacions 800,00 €

Despeses oficina 500,00 €
* ALTRES TRIBUTS
* SOUS ISALARIS
- SEGURETAT SOCIAL A CÀRREC EMPRESA
- INTERESOS CREDIT ICF
- AMORT. IMMOBILITZAT / COLLS DE CIGNE I TELECONTROL
- AMORTITZACIÓ IMMOBILITZAT

33.000 00€
15.300,00 €

9.400 00€

2.000 00€
1.000 00€
12.600 00€

329.300,00 €

1.700 00€

2.500 00€
23.500 00€
8.000 00€
29.459 35€
69.144 31 €

34.738 44€

574.099,84 €

- FONS PROUSIÓ IMPREVISTOS 2.457 74€
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. 29,55ha. No conveni + 3,35ha.

. 88,73ha. Sense req x 185,00€/ha

5ó

Desconeguts 0,00 €

16.415,05 €

258.235 95€

-125.628,30 €

23.77 1,79 €.

11.305,35 €

390.000 ,00 €

87ha. Amb x 185 00€/ha

- INGRESSOS EXTRAORDINÀRIS

61 ,1 1 ha. X 389,00€

" ALTRES INGRESSOS

61,11 ha. X 185,00€
- INGRESSOS PER CONSUM

Consum m3 (6.500.000m3 x 0 ,060€)

)

574.099,84 €

Manteniment Aqualia( 1 395 ,87 X 90,00€/ha.) 125.628,30 €

4. Resum de la campanya del reg anterior.

Agafa la paraula eltècnic de la comunitat David Tomillero fent una presentació en power
point dels consums d'aigua dels darrers anys donant una especial importància en els
consums d'aquest any a causa de la sequera que en aquesta zona no ens vam veure
afectats però si per les altes temperatures que van fer que s'allargués un mica la
campanya.
També va fer un balanç de tal com van ser les obres fent especial esment a la part final,
ja que I'avançament de la campanya de reg a causa de Ia sequera i les altes
temperatures, i una mica el retard de les obres això va fer que els darrers dies fossin
una mica apremiants, però I'obra es va acabar dins dels terminis establerts.
També va fer referència que gracies al nou pla de contractació de llum on es permet
segons la temporada pugui contractar o bé pugui reduir potencia, això ha fet que la
comunitat es pogués estalviar bastants diners. El president exposa que aquest any a
causa de les obres els hidrants han funcionat tots manuals per lo que no hi havia
automatismes i que les lectures dels comptadors també s'han fet totes manuals i que
amb el tema de la sequera sempre s'han tingut moltes precaucions pel que pogués
passar.

5. lnformacio del final de les obres del "Projecte de millora de la gestió de la
xarxa de reg de la Comunitat de regants de Garrassumada".

El tècnic de la comunitat David Tomillero explica mitjançant una presentació de
fotografies, tal com ha evolucionat i com s'ha anat desenvolupant I'obra, fent una breu

INGRESSOS

PREU TOTAL HECTÀREA / ANY
- Preu fix manteniment Aqualia

= PREU GESÏÓ COMUNITAT ANUAL

185,00 €
90,00 €

00€
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explicac¡ó de les diferents fases de treball. El president afegeix que I'obra es va justificar
el 25 d'Octubre presentant tota la documentació pertinent al departament d'acció
climàtica, havent tingut dues inspeccions conforme estava tot en regla, superant-les les
dues sense cap problema, de manera que arala comunitat està a l'espera del cobrament
de la subvenció que puja cinc-cents vint mil nou-cents tretze euros (520.913).

6. Explicació del funcionament del nou sistema de telecontrol. Novetats per
la campanya de reg 2024.

Agafa la paraula el tècnic de la comunitat David Tomillero fent una breu explicació de
com venia funcionant fins ara el sistema de comunicació dels hidrants que era mitjançant
un cable subterrani però amb el pas del temps cada cop donava més problemes i els
arranjaments d'aquests cables cada vegada eren més costosos d'arreglar, pel que
aprofitant aquesta línia d'ajudes es va decidir canviar el sistema de telecontrol. La
intenció era que durant l'estiu I'haguessin instal'lat, per començar a fer proves però per
motius de I'empresa que I'havia d'instal'lar, no van començar fins passat I'estiu. El
sistema consta d'unes antenes que es munten a cada hidrant i després dues antenes
anomenades concentradores que estan situades en un lloc estratègic que són les que
recullen el senyal i el distribueixen, i en tercer lloc el programa que fa operatiu tot el
sistema. Com a novetat pel regant, és que aquest programa pots consultar al mòbil els
consums d'aigua de cada parcel'la al moment, i que per la campanya vinent el sistema
ja estarà operatiu en tota la seva extensió.

7. lnformació referent a la sequera.

El president exposa que amb aquest tema cal anar amb molta precaució perquè la
informació de què es disposa és molt poca i en vista del que ha passat aquest any cal
ser el més discret possible ja que hi ha comunitats que en no poder regar n'assenyalaven
d'altres que si regaven. El president segueix explicant que la comunitat pertany a la
conca hidrogràfica de I'Ebre i el problema greu el tenen a la conca interna, el pitjor que
pot passar és que vulguin imposar un equilibri de conques. També s'està parlant de
reduir el cabal ecològic que també seria preocupant, però cal dir que a data d'avui les
reserves d'aigua són una mica millors que I'any passat. El que mes preocupa a les
comunitats de regants a dia d'avui son, les interconeccions entre congues, que se n'està
parlant molt, itrobar aquest equilibri entre territoris, quan a altres llocs hi ha 6 o 7 milions
de persones que volen beure, però aquí hem de regar per produir productes de primera
necessitat i poder abastir la població. De moment total tranquil'litat i si hi hagués alguna
notícia o alguna incidència de caràcter greu la junta convocaria una reunió extraordinària
per comunicar-ho als regants. El Sr. Gerard Marselles comenta que com pot ser que al
riu Ebre baixitanta aigua havent aquesta sequera. El president li contesta que potser es
deu a I'equilibri del territori de conca de I'Ebre però que no té res a veure amb la conca
interna ja que allà sí que estan en una situació ja una mica desesperant, el Sr. Gerard
Marselles torna a preguntar que el traspàs entre conques quin seria el projecte del que
es va parlar temps enrere, el president li respon que és la línia que es va projectar al
seu dia i que seria agatar aigua del riu Segre i traspassar-la cap al primer embassament
que està situat a la conca interna. El Sr. Abel Filella pregunta de quin punt s'agafaria
I'aigua al Segre, el president li contesta que des de la part alta del Segre, El Sr. Abel
Filella li comenta que poden assecar el riu, el president li replica que això és el que
preocupa, el Sr. Abel Filella manifesta quin tècnic pot donar suport a aquest projecte, el
president manifesta doncs la mateixa necessitat ja que si arribés el cas s'haurien de
prendre decisions.
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Torn de paraules.

Ef'Sr. l'ordi Ruestes pregunta, si persisteix la sequera durant el mes de gener es podria
regar a bombament, el president li contesta que per als que no tenen bombament no hi
hauria cap problema, però els que necessiten bombament s'haurien de reagrupar dins
d'un horari establert per posar en marxa el sistema de bombament, però per un regant
sol no es poden ficar en marxa les bombes per que tampoc respondrien a una demanda
tant baixa d'aigua. El Sr. Ramon Branzuela comenta que té un hidrant en unes
condicions pèssimes subjectant-se per la part de baix amb puntals però la inestabilitat
del terreny pot causar en qualsevol moment el desplaçament i ensorrament del mateix,
El tècnic de la comunitat David Tomillero li contesta que hi ha diversos hidrants que
s'han d'arreglar entre aquests el seu, pero que està previst en breu passar a arreglar-
los, ja que és I'empresa que va fer l'obra qui ho ha de fer.

I sense mes temes a tractar es dona per acabada I'Assemblea General Ordinària, a
Torres de Segre 15 de desembre de 2023.

Josep L luis Huguet Beà Jordi Casadellà Quer
SecretariPresident

57

Fidel Català Ruestes
lnte¡ventor

Abel Filella cadens
lnterventor




